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P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 19 stycznia  2009 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - nieobecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - obecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - obecna

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna  Ślagórska  –  Z-ca  Burmistrza  Miasta,  Urszula  Polak  –  Wałek  –  Skarbnik  Miasta, 
Małgorzata Jastrząb  – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marian Kita

Porządek posiedzenia:

1. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2008 rok.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3.   Sprawy bieżące.

Ad. 1 porządku obrad

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Otwieram posiedzenie Komisji.
- Przyjęcie planu pracy Komisji na 2009 rok.
- Odczytuje projekt planu pracy.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Hanna Szotowska - członek Komisji
2. Danuta Walczak - członek Komisji
3. Czesław Badura - członek Komisji
4. Marian Kita - Wiceprzewodniczący Komisji
5. Wiesław Konderak - członek Komisji
6. Andrzej Mentel - członek Komisji
7. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Ad. 2  porządku obrad

Marian Kita    -    Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Odczytuje odpowiedź na wniosek Komisji z dnia 15 grudnia 2008 r.
- Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
- Czy do materiałów sesyjnych są jakieś uwagi?

Andrzej Mentel                              -               członek Komisji  

- Zapytał o projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Bernadety Kozioł na „decyzję”  
UM Czeladź z  dnia  24 października  2008 r.  w sprawie zmiany  dotychczas  zajmowanego 
miejsca handlowego i wskazania miejsca zastępczego.

W dyskusji udział wzięli:

1. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
2. Czesław Badura - członek Komisji
3. Teresa Kosmala - członek Komisji
4. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
5. Andrzej Mentel - członek Komisji

Krzysztof Francikowski              -               członek Komisji  

- Zapytał o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/269/2001 Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia 26 kwietnia 2001 r. w sprawie nazwania Rynku w Czeladzi imieniem Stefana  
Kardynała Wyszyńskiego – Prymasa Polski.

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
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Krzysztof Francikowski              -               członek Komisji  

- Zapytał  o projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/659/2008 Rady Miejskiej  w  
Czeladzi  z dnia 27 listopada 2008 r.  w sprawie przyjęcia skróconych nazw ulic w mieście  
Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
2. Danuta Walczak - członek Komisji
3. Teresa Kosmala - członek Komisji
4. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta 

Krzysztof Francikowski              -               członek Komisji  

- Zapytał o projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie  
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Będzińskiemu.

Odpowiedzi udzieliła Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta.

Krzysztof Francikowski              -               członek Komisji  

- Zapytał o projekty uchwał w sprawie:
1.  zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow. około 150 m. kw. położonej przy ul. Wiosennej  

w Czeladzi stanowiącej własność spółki osobowej na działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. 
kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o pow. około 70 m. kw. położonych przy ul. Wiosennej  
w Czeladzi stanowiących własność Gminy Czeladź.

2. zamiany części  działki  nr 58/3 k.  m.  15 o pow. 1100 m.  kw. położonej  przy  ul.  Rolniczej  
stanowiącej własność osób fizycznych na części działek nr 57/1 i 57/2 k. m. 15 o pow. łącznej  
ok. 1300 m. kw. położonych przy ul. Rolniczej stanowiących własność Gminy Czeladź.

Odpowiedzi udzieliła Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Teresa Kosmala                            -               członek Komisji  

- Wróciła  do  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  Bernadety  Kozioł  na 
„decyzję”  UM  Czeladź  z  dnia  24  października  2008  r.  w  sprawie  zmiany  dotychczas  
zajmowanego miejsca handlowego i wskazania miejsca zastępczego.

W dyskusji udział wzięli:

1. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
2. Teresa Kosmala - członek Komisji
3. Czesław Badura - członek Komisji
4. Andrzej Mentel - członek Komisji
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Teresa Kosmala                            -               członek Komisji  

- Zadała pytanie do prrojektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały XLV/694/2008 Rady Miejskiej  
w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 
2009.

Wyjaśnień udzieliła Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta.

Teresa Kosmala                            -               członek Komisji  

- Zadała pytanie do projektu  uchwały w sprawie zamiany części działki nr 42/5 k. m. 62 o pow.  
około  150  m.  kw.  położonej  przy  ul.  Wiosennej  w  Czeladzi  stanowiącej  własność  spółki  
osobowej na działkę nr 71/2 k. m. 54 o pow. 265 m. kw. oraz część działki nr 71/1 k. m. 54 o  
pow.  około  70 m.  kw.  położonych  przy  ul.  Wiosennej  w Czeladzi  stanowiących własność 
Gminy Czeladź.

Wyjaśnień udzieliła Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

Hanna Szotowska                         -               członek Komisji  

- Zadała  pytanie  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XLIII/598/2008  Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 30 października 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości dziennych  
stawek opłaty targowej na terenie miasta Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

1. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
2. Teresa Kosmala - członek Komisji

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zadał  pytanie  do  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  od  Skarbu  Państwa  własności  
niezabudowanej działki nr 43/8 k. m. 21 o pow. 1052 m. kw. położonej w Czeladzi przy ul. 1  
Maja,  przeznaczonej  w  planie  miejscowym zagospodarowania  przestrzennego pod  tereny  
przestrzeni publicznej.

W dyskusji udział wzięli:

1. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
2. Teresa Kosmala - członek Komisji
3. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
4. Danuta Walczak - członek Komisji
5. Czesław Badura - członek Komisji

Ad. 1 porządku obrad
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Komisja wróciła do ustalania planu pracy Komisji na 2009 rok.
W dyskusji udział wzięli:

1. Czesław Badura - członek Komisji
2. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
3. Hanna Szotowska - członek Komisji 

Ad. 3 porządku obrad

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - członek Komisji
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
4. Czesław Badura - członek Komisji
5. Danuta Walczak - członek Komisji

Marian Kita     -   Z-ca Przewodniczącego Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zamykam posiedzenie Komisji.

          Z-ca Przewodniczącego
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                         Marian Kita
Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak

Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy.
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